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رئیس کمیسیون عمران شورای شهر یزد در گفتگو با پرسون خبر داد؛

پیاده راه سازی در حاشیه های شهر با استفاده از آسفالت بازیافتی
رئیس کمیسیون عمرانی  شورای شهر یزد از عزم شهرداری برای آسفالت پیاده راه ها در حاشیه شهر خبرداد و اظهار داشت: آسفالت مصالح بسیار

مناسبی برای پیاده راه ست که در بسیاری از شهرهای دنیا از آن استفاده می شود و ما نیز در یزد این موضوع را دنبال می کنیم.

یزد_سایت خبری پرسون، رییس کمیسیون عمران شورای شهر یزد در گفتگو با خبرنگار ما؛ با اشاره به اینکه حجم زیادی از مناطق حاشیه ای و پر تراکم
شهر به لحاظ جمعیتی، فاقد پیاده راه های حداقلی هستند گفت: عمدتا زمین های ناهموار و خاکی باعث می شود تا عابرین از خیابان برای تردد

استفاده کنند که این اقدام خطرهای زیادی را متوجه آنان می سازد.

عباسی هرفته از عزم شهرداری برای آسفالت پیاده راه ها در حاشیه شهر خبرداد و اظهار داشت: آسفالت مصالح بسیار مناسبی برای پیاده راه ست که در
بسیاری از شهرهای دنیا از آن استفاده می شود و ما نیز در یزد این موضوع را دنبال می کنیم.

وی تصریح کرد: با توجه به قیمت بالای کفسازی پیاده راه ها در شرایط کنونی، زمان بر بودن آن و وضعیت سخت اقتصادی شهرداری، استفاده از
آسفالت گزینه سهل الوصول تری در این زمینه است.

رییس کمیسیون عمران شورای شهر یزد تاکید کرد: با دستیابی به فناوری تولید آسفالت بازیافتی در کارخانه آسفالت شهرداری یزد، این امکان فراهم
آمده تا با حداقل هزینه و کیفیت مناسب، پوششی زیست محیطی برای سطوح پیاده راه فراهم شود که نتایج اقدامات انجام گرفته با این آسفالت قابل

قبول بوده است.

عباسی هرفته اذعان داشت: بخش های زیادی از شهر در چهار منطقه شهرداری به استثنا شهرداری ناحیه تاریخی (مرکز شهر) که به علت توسعه های بی
رویه سال های گذشته شکل گرفته اند از حداقل امکانات شهری از جمله پیاده راه مناسب بی بهره هستند و این تصمیم کمیسیون عمران شورای شهر می

تواند در بهبود شرایط در کوتاه مدت راهگشا باشد.
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